

Date: 15/11/2020

التاريخ: 2020/11/15

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم،،،

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

After Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Notification on the accumulated losses.

الموضوع: تنويه بشأن الخسائر المتراكمة.

With reference to the subject above, and based on the transparency and governance policy pursued by the new Board of Directors appointed in 2019, and re-elected in 2020, we would like to clarify to the financial markets and shareholders that we are committed to apply the strongest standards in order to lead Islamic Arab Insurance Company (SALAMA) to achieve the purpose that it was established for. We are pleased to announce today that SALAMA, and due to the plan that was adopted by the Board of Directors to reduce the accumulated losses has achieved fruitful results as it has decreased to AED 284.82 million for the period ended 30 September 2020 after it was equivalent to AED376.82 million at the end of the period ended in December 31, 2019.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وبناء على سياسة الشفافية والحوكمة التي ينتهجها مجلس الادارة الجديد والذي عُيِّن في عام 2019، و تم إعادة انتخاب أعضائه سنة 2020، فإننا نوضح للأسواق المالية وللمساهمين بأننا ملتزمون في تطبيق أقوى المعايير في سبيل السير بالشركة الإسلامية العربية للتأمين (سلامة) لتحقيق الغاية التي أنشأت لها. لذا، يسعدنا ان نعلن اليوم بان شركة سلامة وبفضل الخطة التي إعتمدها مجلس الادارة لتخفيض الخسائر المتراكمة قد حققت نتائجها المثمرة حيث إنخفضت حتى الفترة المنتهية تاريخ 30 سبتمبر 2020 الى (284.82) مليون درهم، بعد ما كانت في نهاية الفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2019 تعادل (376.82) مليون درهم .

The above is the highest percentage of decrease recorded in the accumulated losses during the last seven years, at a rate of 24.4%, and this decrease is due to the high performance of underwriting profit, investment income, hard work and perseverance by the Board of Directors in seeking to achieve the interest of the shareholders and the Company. The Board of Directors will continue to take all measures to reduce these accumulated losses and converting them into profits through the studied plan that was developed and that proved its efficiency in filling the gap of the accumulated losses and converting them into profits in the near future.

ويعتبر ذلك أعلى نسبة إنخفاض تسجل في الخسائر المتراكمة ونسبة 24.4% خلال السبع سنوات الأخيرة، ويرجع هذا الإنخفاض الى الأداء العالي لأرباح الإكتتاب وإيرادات الإستثمار والعمل الدؤوب والمثابرة من قبل مجلس الإدارة في السعي لتحقيق مصلحة المساهمين والشركة. هذا، وسيواصل مجلس الإدارة أخذ كافة الإجراءات لخفض هذه الخسائر المتراكمة وتحويلها إلى أرباح من خلال الخطة المدروسة التي تم وضعها وأثبتت كفاءتها في الوصول الى ردم ثغرة الخسائر المتراكمة وتحويلها الى أرباح في القريب العاجل .

Sami Zouagui

سامي الزواغي

Board Secretary

أمين سر مجلس الإدارة



